
Sida 1 av 4 

Styrgruppen för 
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Datum 2024-05-14 

STYR 2024/1463 

 

Styrgruppens protokoll  

Ledamöter 

Närvarande 

Johannes Persson, dekan, ordförande  

Sara Håkansson, prodekan, grundutbildningen HT 

Mona Holmqvist, Utbildningsvetenskap 

Kristina Juter, Matematik 

 

Frånvarande  

Charlotta Turner, vicedekan för grundutbildningen N 

Övriga närvarande 

Helena Berglund, bitr. utbildningschef 

Sinikka Neuhaus, utbildningschef ÄLU 

Lars Andersson, utbildningschef K 

Ellen Giljam, administratör, sekreterare 

 

1 Utseende av justeringsperson 

Mona Holmqvist utses att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll  
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2 Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställs. 

3 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet från 2024-02-13 läggs till handlingarna 

4 Information - Styrgruppens nya ordförande och 

ledamöter 

Johannes Persson redogjorde för styrgruppens nya ledamöter och 

arbetet framåt. Det konstaterades att det är viktigt att länken till den 

centrala ledningen inte försvagas när Anki Wallengren inte längre är 

ordförande i Styrgruppen. Hur den länkningen skulle kunna se ut 

framöver diskuterades, Johannes tar kontakt med Lena Eskilsson för 

att stämma av kring frågan.  

Arbetet med att få ett handläggningsstöd till styrgruppen är igång men 

inte klart. 

 

5 Beslut - KPU-antagning; finansiering för genomförande 

av behörighetskraven 

Tidigare har institutioner som gör bedömningar om KPU-antagning 

inte fått ekonomisk ersättning för den arbetsinsatsen men bifogat 

underlag har utarbetats utifrån bedömarnas uppskattning om hur lång 

tid ansökningarna tar i genomsnitt. 

 

Styrgruppen beslutar enligt underlag: 

- 1–4 ansökningar ersätts med 1 timme, 5–8 ansökningar ersätts med 2 

timmar, 9–12 ansökningar ersätts med 3 timmar. Timlönen följer 

samma schablon som tidigare beslutad VFU-lärarkostnad. 

6 Diskussion – ÄLU-kansliets budget 

Redogörelse för förändrade behov, nya satsningar och justerade 

konteringar som bättre överensstämmer med verksamheten och ÄLU-

kansliets uppdrag. Studievägledning utökas med en tjänst samt att 

biträdande utbildningschef får utökade arbetsuppgifter när tjänsten 
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utökas till heltid efter sommaren. Det innebär utökade kanslikostnader 

utan att budgetramen ökas inför 2025, eftersom andra kostnader 

kommer att lyftas från kansliets till UVK/VFU.  

 

Utökningen behöver följas upp längre fram, särskilt hur den ökade 

resursen i studievägledning påverkar studenternas prestationer och 

därmed HST. 

7 Diskussion - utkast Strategidokument för Styrgruppen 

Förslaget omarbetas genom att man enbart tar upp visionerna i 

strategierna istället för att problematisera och diskutera utmaningar 

och problem. Hur strategin förankras, både centralt och på 

fakultetsnivå diskuterades. 

Ett nytt förslag presenteras på kommande möte, tillsammans med en 

verksamhetsberättelse för 2023. 

8 Diskussion – förslag på datum för nästa möte 

Kommande möte bestäms till 9 september kl 09:00 på HT-kansliet. 

Information om mötesrum skickas ut längre fram. 

9 Information – Nya inriktningar lärarutbildning 

Information om nya inriktningar i lärarutbildningen i nya ämnen. 

Sammanhållna ämneslärarprogrammet inkluderar matematik och 

kompletterande pedagogisk utbildning, ettämnes 

gymnasielärarutbildning erbjuds i juridik, företagsekonomi och 

samhällskunskap. Vidare diskuterades hur nya program, till exempel 

speciallärarprogrammet, skulle kunna inrättas.  

10 Information – Processen kring nya lokaler för 

ämnesutbildningen 

Institutionen arbetar med en verksamhetsbeskrivning som lämnas över 

till LU Byggnad innan sommaren. Därefter kommer institutionen att 

behöva stöd från fakulteten för att kunna driva projektet framåt. 

Förslaget att bjuda in prorektor Lena Eskilsson till höstens internat 

bedöms vara värdefullt för processen. 
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11 Information från fakulteterna 

Matematik: arbetar med att komma i gång med kursplaner inför 

hösten 

Utbildningsvetenskap: kursen inom ramen för livslångt lärande 

(specialdidaktik inriktning ADHD/autism) som är ny har haft ett högt 

söktryck.  

Konstnärliga fakulteten: Diskussion om K-fakultetens roll i 

ämneslärarutbildningen och hur man kan bidra till att utveckla 

samarbetet. 

12 Eventuellt övrigt 

Inget att notera. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Ellen Giljam 

  

 

Justeras   Ordförande 

Mona Holmqvist Johannes Persson 
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